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Marlies Groen

Van: GriffieVS

Onderwerp: FW: concept brief

 

 

Van:  

Verzonden: vrijdag 29 mei 2020 13:22 

Aan: Charlie Aptroot <Burgemeester@voorschoten.nl>; Paul de Bruijn <PdBruijn@voorschoten.nl>; GriffieVS 

<griffie@voorschoten.nl> 

CC:  

Onderwerp: Re: concept brief 

 

Geachte Burgemeester, 

Geachte Wethouder, 

Geachte Raad, 

 

Er dreigt iets goed mis te gaan in de Voorstraat. Ondanks het feit dat er al maanden geen actie meer is geweest op 

de eind vorig jaar veelbesproken noodzaak tot herstel van de balans in de Voorstraat, heeft een aantal bewoners 

van de Voorstraat vorige week eigener beweging een stap richting horeca en gemeente gedaan door zijn 

welwillendheid uit te spreken om mee te denken over de door de horeca verlangde tijdelijk uitbreiding van 

terrasmogelijkheden in de Voorstraat. 

 

Afgelopen maandag is hierover een constructief overleg gevoerd, waarbij o.m. de volgende zaken aan de orde zijn 

gekomen: 

- tijdelijke uitbreiding van terrassen tussen Va Bene en Floris V - de terrassen zouden net iets voorbij de huidige 

parkeerplaatsen aan de westzijde mogen komen; 

- dit zou tot verval van de parkeerplaatsen tegenover deze terrassen leiden, over een oplossing voor de daardoor 

benadeelden zou overleg volgen; 

- voor de fietsen zou een oplossing buiten de Voorstraat worden gezocht; 

- de handhaving zou met kracht ter hand genomen worden, met een direct meldpunt waarop daadwerkelijk actie 

zou worden genomen en inzet van BOA’s op uren die relevant zijn (dus niet overdag maar in de avond/nacht); 

- de uitwerking van de afspraken ter voorkoming van overlast zouden vooraf met de bewoners gedeeld worden. 

 

Net als vele andere bewoners ontleenden wij vertrouwen aan dit overleg. 

 

Hoe anders dreigt het nu, een paar dagen later, al weer uit te pakken. Na een snelle actie van de gele lijnentrekkers 

gisteren bleek onze mooie straat ineens toegetakeld met felgele lijnen die haaks staan op wat ons maandagavond 

werd voorgespiegeld. Er is aan de Oostzijde een soort rijstrook aangebracht waardoor de uitbreiding van de 

terrassen veel forser lijkt te worden dan net iets voorbij de parkeerplaatsen, waardoor niet alleen de 

parkeerplaatsen tussen Va Bene en Floris V, maar die aan de gehele oostzijde van de Voorstraat komen te vervallen 

en er zijn afzichtelijke gele kruisen aangebracht ter hoogte van de nummers 36 tot 32, wat doet vermoeden dat deze 

gereserveerd worden voor laden en lossen van de horeca. 

 

Dit dreigt weer het zoveelste voorbeeld te worden waarin de belangen van de bewoners met voeten worden 

getreden, terwijl het dossier over het gebrek aan handhaving, de verstoorde balans ten nadele van de bewoners en 

loze toezeggingen van de gemeente al zo dik is. 

 

Wij roepen u op om op zeer korte termijn daadwerkelijk ernst te maken met het meewegen van de belangen van 

bewoners - iets waartoe u gehouden bent en wat u in de op deze manier onafwendbare bezwaarprocedures voor de 

voeten geworpen zult krijgen. Wij blijven bereid om onze constructieve ideeën te geven - het kan zo veel beter in 

onze straat - en houden ons daarvoor beschikbaar. Heel concreet: hoe moeilijk is het om een tekening van de 

beoogde situatie met ons te delen en onze input daarop te vragen, zeker nu wij het ernstige vermoeden hebben dat 
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de Horeca die gelegenheid wel wordt geboden? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 


